



ENDURO WORLD SERIES

KÄRNTEN

Klopeiner See
Südkärnten

I FEEL
SLOVENIA

BIKE FEST
BLACK HOLE
2022



16.-19.6.2022

PETZEN | JAMNICA

www.blackhole-bikefest.com



blackholebikefest

#ews2022

EWS 2022 | PETZEN-JAMNICA | 16.-19.6.2022

BLACK HOLE 2022

BIKE EVENTS

ZADRUGA EWS KIDS RACE
EWS-E RACE (E-BIKE)



ENDURO
WORLD SERIES

SIDE EVENTS

PARAGLIDING SHOW
AFTERSHOWPARTY





Black Hole Bike Festival is a celebration of life, life behind handlebars. Mountain biking community gathering around Trail Kingdom of Mt. Peca/Petzen in southern Carinthia since 2013, sharing the love towards local, natural wonders. Round two of Enduro World Series will see riders tackle trails in both two diverse, alpine countries, Austria and Slovenia, as the series heads to Petzen/Jamnica for the second time. Side events like EWS-E, EWS-Kids, Paragliding Show and Aftershowparty are all adding to the week long outdoor fun.

Black Hole Bike Festival is all of the above and more, so make sure you join us and we'll celebrate life together.



Das Black Hole Bike Festival ist ein Festival des Lebens hinter dem Lenkrad. Die Mountainbike-Community trifft sich seit 2013 rund um das Trail-Königreich Peca/Petzen in Südkärnten. Beim zweiten Rennen der Enduro World Series geht es auf die Petzen und nach Jamnica. Side Events wie EWS-E, EWS-Kids, Paragliding Show und Aftershowparty finden beim einwöchigen Outdoor-Festival statt.

Also komm vorbei und lass uns gemeinsam feiern!



Black Hole Bike Festival je praznovanje življenja, kolesarskega načina življenja, ki povezuje široko gorsko kolesarsko skupnost okoli lokalnih, naravnih čudes, najvišje koroške gore, Pece, že vse od leta 2013.

V drugem krogu serije Enduro World Series se bodo kolesarji iz vsega sveta pomerili na poteh v obeh sosednjih, alpskih državah, Avstriji in Sloveniji, saj se serija po 4 letih vrača na Peco in Jamnico. Ostali dogodki v okviru festivala; EWS-E (e-mtb), EWS otroška tekma, šov jadralnih padal in after party, dodatno začinijo tedensko dogajanje na Koroškem. Black Hole Bike Festival je vse zgoraj opisano ... in še več, zato se nam pridruži, da bomo praznovali skupaj.



WHAT IS **ENDURO**?



Mountain biking is one of the most popular outdoor sports on the planet. It has many racing disciplines, but many believe that the most exciting one is enduro. It resembles the very origin of the sport of mountain biking, where you have to earn the descent, by pedaling through the transfers to get up to the start of the race stage. The transfers are only limited with climbing time, but the main focus is on the descends, where time is measured. Full race consists of several race stages, race winner is the one with the best overall time. Riders will cover large areas around Mount Petzen on both sides of the border. In line with modern times, we'll also host EWS-E race for e-bike owners – they will race on their own stages, as exciting as it gets.

WAS IST **ENDURO**?



Mountainbiken ist eine der beliebtesten Outdoor-Sportarten der Welt. Es gibt viele Möglichkeiten des Mountainbikens, aber Enduro kristallisiert sich immer mehr als Favorit heraus. Es erinnert an den Ursprung des Mountainbike-Sports, man muss hier bergauf kräftig in die Pedale treten, um an den Start des Rennens zu gelangen. Diesen Teil nennt man Transfer. Die Transfers sind zeitlich begrenzt, man hat also ein Zeitfenster dafür. Wenn man den Start erreicht hat, wird bergab die Zeit gemessen. Das Rennen besteht aus mehreren Etappen, der Sieger ist derjenige, mit der besten Gesamtzeit. Die Fahrer werden weite Distanzen rund um die Petzen auf beiden Seiten der Grenze bewältigen. Passend zur heutigen Zeit wird auch ein EWS-E Rennen für E-Bike Besitzer ausgetragen – hier wird auf eigenen Etappen gefahren.

KAJ JE **ENDURO**?



Gorsko kolesarstvo je eden izmed najbolj priljubljenih športov v naravi. Deli se na številne tekmovalne discipline, za mnoge je najbolj razburljiva prav enduro. Enduro spominja na same začetke tega športa, ko si moral spuste zaslužiti, saj je treba tudi pri enduru vzpone/transferje (povezovalne etape) prevoziti z lastno močjo. Transferji so sicer časovno omejeni, glavni poudarek pa je seveda na spustih, kjer se meri čas. Dirka je sestavljena iz več takšnih spustov (etap), zmaga tisti z najboljšim skupnim seštevkom časov posameznih etap. Tekmovalke in tekmovalci bodo prevozili veliko območje okoli Pece na obeh straneh meje. V skladu z modernimi časi pa bomo gostili tudi dirko EWS-E za lastnike e-koles, ti bodo dirkali na čisto svojih, prav tako izjemno zanimivih, etapah.



WHAT IS EWS?



The Enduro World Series is the World cup of enduro, the highest level in the world of mountain bike enduro. Eight races in seven countries are on the calendar this year, from Great Britain, Italy, Canada, USA, Switzerland and France to Austria/Slovenia.

The Enduro World Series heads to the region of south Carinthia for the second time. In 2022 there will be around 900 racers from all over the world at the EWS Petzen-Jamnica. In this professional category every rider has a team with manager, technicians, physiotherapist and fans. Overall there will be more than 9.000 bednights in the region only from racers and teams.

Main race EWS for the professionals was sold out in minutes, but there are still ways to join the party inside the tape. **EWS-100** is a race that is open to almost everyone and takes place on the exact same stages as the main EWS event. However, the rules are a little bit more relaxed, so more riders can enter the race. If you want to race at Petzen-Jamnica, please register on EWS webpage www.enduroworldseries.com. On the other hand there is also an EWS-E version, where you can race enduro with e-bikes.

WAS IST EWS?



Die Enduro World Series ist die höchste Stufe der Mountainbike-Enduro-Welt. Dieses Jahr stehen acht Rennen in sieben Ländern auf dem Programm, von Großbritannien, Italien, Kanada, USA, der Schweiz und Frankreich bis Österreich/Slovenien.

Die Enduro World Series wird zum zweiten Mal in der Region Südkärnten ausgetragen. Im Jahr 2022 sind rund 900 Rennfahrer aus aller Welt bei der EWS Petzen-Jamnica am Start. In der Profi-Kategorie hat jeder Fahrer ein Team mit Managern, Technikern, Physiotherapeuten und Fans. Insgesamt wird es mehr als 9.000 Übernachtungen in der Region von Rennfahrern und deren Teams geben. Das Hauptrennen für die Profis war innerhalb von Minuten ausverkauft, in der Amateurklasse gibt es noch Möglichkeiten, sich zu registrieren. Die **EWS-100** kann im Grunde jeder bestreiten, es findet auf den gleichen Etappen, die auch die Profis bestreiten, statt. Allerdings sind die Regeln etwas lockerer, sodass auch Amateure das Rennen schaffen können. Wenn Sie in Petzen-Jamnica mitfahren möchten, melden Sie sich bitte auf der EWS-Webseite www.enduroworldseries.com an. Andererseits gibt es auch eine EWS-E Kategorie, in der die Strecken mit E-Bikes absolviert werden.

KAJ JE EWS?



Serija Enduro World Series je svetovni pokal v enduru in predstavlja najvišji nivo tekmovanja v tej disciplini. V letošnjem koledarju je osem prizorišč v sedmih državah, poleg Avstrije in Slovenije bo EWS potekal še na Škotskem, v Italiji, Kanadi, ZDA, Švici in Franciji.

EWS se po letu 2018 zopet vrača na Koroško, kjer se pričakuje okoli 900 kolesarjev iz celega sveta.

Profesionalne ekipe, ki bodo nastopale na EWS Peca/Jamnica imajo vodje ekip, mehanike, fizioterapevte in seveda navijače. Tako bodo samo udeleženci ustvarili več 9000 nočitev.

Glavna dirka EWS za profije je bila razprodana v minutah, a še vedno se lahko pridružite zabavi znotraj traku. **EWS-100** je format dirke, ki je odprt praktično vsem, dirka pa poteka po enaki trasi kot glavno tekmovanje EWS. Pravila so vendarle precej bolj sproščena in zato lahko tekmuje več kolesarjev. Če se želite prijaviti za tekmovanje na Peci in Jamnici obiščite spletno stran EWS: www.enduroworldseries.com. Prav tako so odprte prijave za EWS-E, tekmovanje v enduru z gorskimi e-kolesi.

EWS 2022 | PETZEN-JAMNICA | 16.-19.6.2022



Main venue at the bottom of **MTB ZONE Bikepark Petzen** will also host race for kids, paragliding show, parties & more.



Hauptaustragungsort liegt am Fuße des **MTB ZONE Bikepark Petzen**. Hier finden nicht nur die Zieleinläufe der Hauptrennen statt, sondern auch Kinderrennen, Paragliding Shows, Partys & mehr.



Glavno prizorišče v izletu parka **MTB ZONE Bikepark Petzen** bo gostilo tudi EWS zabavno dirko za otroke, šov jadralnih padalcev, zabave in še kaj.

EWS-E



Race: Thursday, 16th June, 08:00

Training: Wednesday, 15th June, 13:00

EWS-E is an "electrified" version of EWS race, where riders use e-bikes instead of "analog" bikes. It will take place on the beautiful locations between Mount Petzen and upper Meža valley. The EWS-E race will embody the core value of the existing EWS race – stages still feature challenging terrain in spectacular locations, but will be held on separate terrain/trails from the traditional EWS races. This bold new format will see riders pushed to the limit on both downhill and specially designed technical climbing stage, so called power stage. This race also has an open category for non professional riders. Visit www.enduroworldseries.com for registration at Petzen-Jamnica race.



Rennen: Donnerstag, 16. Juni, 08:00

Training: Mittwoch, 15. Juni, 13:00

EWS-E ist eine „elektrifizierte“ Version des EWS-Rennens, bei der Fahrer E-Bikes anstelle von „analogen“ Bikes verwenden. Diese Kategorie findet in den wunderschönen Gebieten zwischen der Petzen und dem oberen Mežica-Tal statt. Mit diesem neuen Format werden die Fahrer sowohl auf den Downhill-Streckenabschnitten (bergab), als auch auf den speziell entwickelten technischen bergauf Abschnitten, der sogenannten Power Stage, bis ans Limit getrieben. Dieses Rennen hat auch eine Amateur Kategorie. Besuchen Sie www.enduroworldseries.com für die Anmeldungen.



Dirka: četrtek, 16. junij, 8:00

Trening: sreda, 15. junij, 13:00

EWS-E je „elektrificirana“ verzija dirke EWS, na njej kolesarji namesto z „analognimi“ kolesi dirkajo z e-kolesi. Udeležence bo popeljala na čudovite lokacije med Peco in zgornjo Mežiško dolino. EWS-E pooseblja osnovne vrednote serije EWS, torej etape z zahtevnim terenom in spektakularnimi lokacijami, vendar zaradi specifične kolesne poteka na ločenih progah. Nov format dirke prisili tekmovalce v premikanje meja na spustih, kakor tudi na tehničnem vzponu, t. i. power stage. Tudi na tej zvrsti dirkanja je odprta kategorija za ne-profesionalne kolesarje, prijavite se lahko na www.enduroworldseries.com.



Black Hole Party



Saturday, 18th June, 19:00

Aftershowparty starts right after the EWS-100 award ceremony at the main event area on Petzen. Live music, good vibes and cold drinks.



Samstag, 18. Juni, 19:00

Nach dem EWS-100 Rennen findet eine Aftershowparty statt. Live Musik, gute Stimmung und kalte Getränke sind garantiert!



Sobota 18. junij, 19:00

Da zaokrožimo prvi spektakularni dan, se bo takoj po zaključeni nagradni podelitve tekmovanja EWS-100 se bo začel After Party žur z živo glasbo, dobrim vzdušjem in hladno pijačo.

Chill Out Sunday



Sunday, 19th June, 18:30

DJ Set on the menu, right after the EWS winning ceremony on Sunday, to wrap things up as the sun sets behind Mt.Peca/Petzen.



Sonntag, 19. Juni, 18:30

Nach der Siegerehrung wird ein DJ gute Musik auflegen und Sie können beim Sonnenuntergang auf der Petzen das Rennen ausklingen lassen.



Nedelja, 19. junij, 18:30

DJ Set na meniju, takoj po končani EWS nagradni podelitvi, da zaključimo in nazdravimo na EWS Peca/Jamnica.



EWS-Kids



Race: Sunday, 19th June, 10:00

Training: Sunday, 19th June, 10:00

Registration: Sunday, 19th June, 08:00

Kids are our future. That's why the Black Hole Bike Fest organizes an international Enduro World Series Kids Race. We enjoy seeing the biking community grow in friendship and responsible citizenship. These are the values we want to hand on to our youngest. So, on this day the youngest riders come together, have fun riding their bikes and challenge each other at an international kids race.

If you want to join the EWS-Kids family, you just need to be between 2 and 14 years old. There will be new stages, prepared specially for kids race. Every young rider is able to ride it. The race will take place at the bottom of Petzen gondola station on Sunday, 19th June.



Rennen: Sonntag, 19. Juni, 10:00

Training: Sonntag, 19. Juni, 08:00

Anmeldung: Sonntag, 19. Juni, 08:00

Kinder sind unsere Zukunft. Deshalb veranstaltet das Black Hole Bike Festival ein internationales Enduro World Series Kids Rennen. Wir freuen uns zu sehen, wie die Bike-Community an Freundschaft und auch an Verantwortung wächst. Das sind die Werte, die wir an unsere Jüngsten weitergeben wollen. So kommen an diesem Tag die kleinsten Mountainbiker zusammen, haben Spaß am Radfahren und fordern sich gegenseitig bei einem internationalen Kinderrennen heraus. Wenn du zur EWS-Kids Familie gehören möchtest, musst du zwischen 2 und 14 Jahren alt sein. Es werden neue Strecken gebaut, die speziell für Kinderrennen ausgelegt sind. Jeder junge Fahrer ist in der Lage, diese zu bestreiten. Das Rennen findet am Sonntag, 19. Juni, bei der Gondel-Talstation der Petzen statt.



Dirka: sobota, 19. junij, 10:00

Trening: sobota, 19. junij, 08:00

Registracija: sobota, 19. junij, 08:00

Otroci so naša prihodnost. Zato bomo v sklopu festivala Black Hole Bike Fest organizirali tudi mednarodno dirko EWS za otroke (EWS Kids). Veseli nas, da gorskokolesarska skupnost raste v prijateljsko in odgovorno družbo. To so vrednote, ki jih želimo predati našim najmlajšim. Zato bodo mladi na ta dan skupaj, se zabavali na kolesih in se pomerili za dobre uvrstitve. Družini EWS-Kids se lahko pridružijo mladi starosti od 2. do 14. let. Seveda jih čakajo posebej za njih pripravljene etape, ki jih jih bo lahko odpeljal vsak mladi kolesar. Dirka bo potekala v bližini spodnje postaje gondole na Peci.

Paragliding Show



Sunday, 19th June, 14:00

Around 14:00 first riders of the EWS race will cross the finish line at the bottom of Petzen. While you are watching the best mountain bikers in the world crossing the finish line, look up in the sky to see acro paragliding stunts.



Sonntag, 19. Juni, 14:00

Circa um 14:00 Uhr erreichen die ersten Fahrer des EWS-Rennens den Zieleinlauf am Fuße der Petzen. Die letzten Meter der besten Mountainbiker der Welt werden von atemberaubenden Acro Paragliding Stunts am Himmel begleitet.



Sobota, 19. junij, 14:00

Okoli 14:00 ure bodo prvi tekmovalci dirke EWS prečkali ciljno črto pri vznožju smučišča Peca. Navijanje za najboljše EWS tekmovalce bo ob pogledu v nebo še bolj atraktivno, saj medtem ko bodo prvi prečkali ciljno črto, v zraku nad njimi akrobati izvajali šov z jadralnimi padali.

KÄRNTEN

Klopeiner See
Südkärnten



Explore Klopeiner See in the region of Southern Carinthia – Kärnten/Koroška



Southern Carinthia, the very south of Austria, is full of cycling paths, hiking trails in vicinity of 7 turquoise lakes. The area is like a huge open-air gym, where you can go stand-up paddling, diving, swimming, windsurfing, rowing, cycling, golfing, climbing, hiking and enjoy Yoga, Pilates or Zumba. By the way: Carinthia's first "Fitness Beach" is located directly on Lake Klopeiner See and can be used publicly and free of charge. After training, a dip in the crystal clear lake is absolutely refreshing.

Entdecken Sie die Region Klopeiner See – Südkärnten in Kärnten/Koroška



Im absoluten Süden Österreichs können Sie ausgiebig Radfahren, Wandern und rund um die 7 1/2 türkisblauen Seen der Region einiges entdecken. Südkärnten gleicht einem riesigen Freiluft-Fitnessstudio, in dem man ausgiebig Stand-Up-Paddeln, Tauchen, Schwimmen, Windsurfen, Rudern, Radfahren, Golfen, Klettern, Wandern und Zumba, Yoga oder Pilates genießen kann. Übrigens: Kärntens erster "Fitness Beach" liegt direkt am Klopeiner See und kann öffentlich und kostenfrei genutzt werden. Nach dem Training erfrischt ein Sprung in den glasklaren See!

Odkrijte Klopinsko jezero na Južnem Koroškem



Južna Koroška ima odlične pogoje za kolesarjenje in pohodništvo, vse v bližini sedmih turkiznih jezer. Doživite aktivne počitnice ob Klopinskem jezeru, kjer lahko izbirate med SUPanjem, potapljanjem, jadranjem na deski, veslanjem, jogo, zumbo, pilatesom, golfom, plezanjem, pohodništvom in seveda kolesarjenjem. Na Klopinskem jezeru vas čaka Fitness Beach, brezplačna plaža namenjena vsem športnim navdušencem, kjer se lahko po vadbi osvežite s skokom v jezero.

www.suedkaernten.at





MTB ZONE Bikepark Petzen



MTB ZONE Bikepark Petzen is the jewel of the outdoor sports destination Southern Carinthia. World famous **Flow Country Trail** boasts with its 11-kilometre, one of a kind flow. Additionally MTB ZONE Bikepark Petzen offers two outstanding enduro trails: **Petzen Thriller** and **EWS trail**, with natural terrain and technical rocky & rooty sections. The three trails are super easy to reach by Petzen gondola and within minutes you are at 1700 high meters. Part from that you can find an uphill trail specially designed for eMTBs, the **Dual Enduro course** and **KIDS Enduro trail**. In vicinity of the MTB ZONE Bikepark **Petzen** you can refresh yourself in the **Pirkdorfer see** where hotel rooms, camping and glamping are located.



Der MTB ZONE Bikepark Petzen ist das Juwel der Outdoor-Sportdestination Südkärnten. Der weltberühmte **Flow Country Trail** rühmt sich mit seinem 11 Kilometer langen, einzigartigen Flow. Zusätzlich bietet der MTB ZONE Bikepark Petzen zwei hervorragende Enduro Trails: **Petzen Thriller** und **EWS Trail**, mit naturbelassenem Gelände und technischen Fels- und Wurzelabschnitten. Die drei Strecken sind mit der Kabinenbahn Petzen zu erreichen, innerhalb weniger Minuten sind Sie auf 1700 Meter Seehöhe. Zusätzlich finden Sie eine speziell für **E-MTBs** konzipierte Strecke, den **Dual Enduro Parcours** und die komplett neuen **KIDS Enduro Trails**. In der Nähe des MTB ZONE Bikepark Petzen können Sie sich am **Pirkdorfer See** erfrischen, wo sich auch eine Pension, ein Camping Platz, das Glamping Resort und ein Restaurant befinden.



MTB ZONE Bikepark Petzen je biser outdoor športa na Koroškem. Svetovno znan **Petzen Flow Country Trail** ponuja edinstven, kar 11 kilometrov dolg "flow", izredno ritmično in za vsakega primerno progo. Dodatno sta na voljo tudi dve enduro progi: **Petzen Triller** in **EWS**, obe s kombinacijo naravnega terena ter tehničnih kamnitih in koreninastih odsekov. Z gondolo na Peci so vse tri poti izredno enostavno dostopne, zgolj nekaj minut in že ste na višini 1700 metrov. Poleg tega lahko prevozite vzpon, ki je posebej zasnovan za **e-kolesa**, **dual (paralelno) enduro** progo ter **enduro progo za otroke**. V bližini parka pa najdete osvežitev v **jezeru Pirkdorfer**, kjer so tudi hotel, kamp in glamping.





**MOUNTAIN
BIKE NOMAD**

Single Trail Park JAMNICA



Up and down and all around, plenty of nice trails starting from **Bike hotel Ekohotel Koroš in Jamnica**, which is the base of **Single trail park**. Here you can easily find all sorts of different, marked trails from easy flowing to technically more demanding trails. This trails run through forests and fields with beautiful vistas and are designed & hand made in a way that all-mountain and enduro bikes come handy. Part from great trails, nice country-side roads run on all sides between typical farms in Jamnica. The team members from **Bike Nomad** would be happy to show you around.



Auf und ab und rundherum! Das **Bikehotel Ekohotel Koroš in Jamnica** ist der Ausgangspunkt des **Single-Trail-Parks**. Hier finden Sie allerlei unterschiedliche Trails und Strecken, von leicht flowig bis technisch anspruchsvoll. Die Trails verlaufen durch Wälder und Felder mit wunderschönen Ausblicken, über ruhige Landstraßen und zwischen alten Bauernhöfen. Das Besondere daran: Sie wurden per Hand angelegt und sind so konzipiert, dass sie für alle Mountain- und Enduro-Bikes tauglich sind. Über das **Bike Nomad Team** können Sie eine Tour buchen und alles entdecken.



Gor in dol in vse povsod okoli, množica lepih stez štarta na vse strani **Bike hotela Ekohotel Koroš v Jamnici**, ki je baza istoimenskega Single trail parka. Tukaj z lahkoto najdete vse vrste označenih poti, od lepo tekočih do tehnično zahtevnejših. Poti v **Single trail parku Jamnica** potekajo po bujnih smrekovih gozdovih in poljih z idiličnim razgledom. Osnovane in ročno izdelane namenske poti namenjene tako za vse-gorska kot enduro kolesa. Poleg dobrih poti, je v izobilju tudi precej podeželskih cest med tipičnimi koroškimi kmetijami. Člani naše ekipe **Bike Nomad** vam z veseljem razkažemo vse kotičke Jamnice in širše.





I FEEL SLOVENIA



GEOPARK
KARAWANKEN
KARAVANKE



Friday | Freitag | Petek 10.06.

Course Release | Kursfreigabe | Objava prog

Tuesday | Dienstag | Torek 14.06.

EWS & EWS-E Registration | Registrierung | Registracija

Location: Petzen

Wednesday | Mittwoch | Sreda 15.06.

EWS & EWS-E Registration | Registrierung | Registracija

Location: Petzen

EWS-E Training | Training | Trening

Location: Petzen, Črna na Koroškem, Mežica

Thursday | Donnerstag | četrtek 16.06.

EWS-E Race | Rennen | Dirka

Location: Petzen, Črna na Koroškem, Mežica

EWS-E Award Ceremony | Siegerehrung | Podelitev

Location: Petzen

Friday | Freitag | Petek 17.06.

EWS Registration | Registrierung | Registracija

Rider Briefing | Fahreranweisungen | Sestanek za tekmovalce

Location: Petzen

Saturday | Samstag | Sobota 18.06.

8:00

EWS-100 Race | Rennen | Dirka

Location: Petzen, Jamnica

13:00

EWS Race | Rennen | Dirka

Location: Petzen, Jamnica

14:30

EWS Race at finish Line | Zieleinlauf | prečka ciljno črto

Location: Petzen

18:00

EWS-100 Award Ceremony | Siegerehrung | Podelitev

Location: Petzen

18:30

Black Hole Party | Black Hole Party | Black Hole žur

Location: Petzen

Sunday | Sonntag | Nedelja 19.06.

06:00

EWS Race | Rennen | Dirka

Location: Petzen, Jamnica

08:00

EWS-Kids Registration | Registrierung | Registracija

EWS-Kids Training | Training | Trening

Location: Petzen

10:00

EWS-Kids Race | Rennen | Dirka

Location: Petzen

13:30

EWS Final stage | Zieleinlauf | finalna etapa

Location: Petzen

14:00

Paragliding Show | Paragliding Show | Šov jadrlnih padalcev

Location: Petzen

18:00

EWS Award Ceremony | Siegerehrung | Podelitev

Location: Petzen

18:30

Chill Out Sunday | Chill Out Sonntag | Chill Out Nedelja

Location: Petzen